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Spørgsmål nr. 468 fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Inte-

grationspolitik (Alm. del):

”Hvor mange udlændinge, der opholder sig illegalt i Danmark, har 

politiet anholdt i forbindelse med patruljering ved lægeklinikken på 

Vesterbro?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, som på baggrund af oplysninger fra Københavns 

Politi kan oplyse følgende: 

Københavns Politi har i fortsættelse af Justitsministeriets besvarelse af 18. 

januar 2012 af spørgsmål nr. 93 (Alm. del) samt af Justitsministeriets be-

svarelse af 13. marts 2012 af spørgsmål nr. 229 (Alm. del) fra Udvalget for 

Udlændinge- og Integrationspolitik, hvortil der i øvrigt henvises, oplyst, at 

politikredsen i forhold til området på Vesterbro, hvor lægeklinikken er be-

liggende, fortsat udfører en særdeles intensiv patruljering blandt andet på 

grund af prostitutions- og narkotikamiljøet, men også som en del af den 

generelle indsats mod udlændiges ulovlige indrejse og ophold i Danmark.

Rigspolitiet kan endelig oplyse, at det ikke er statistisk muligt at opgøre, 

hvor mange udlændinge, der opholder sig illegalt i Danmark, som politiet 

har anholdt i forbindelse med patruljering ved lægeklinikken på Vesterbro.


